
L'Ai untament compra 
l'edifici de la Cooperativa · 
Agrícola per ubicar-hi 
l'Escola de Música 
Després d'un procés de negociació i tramitació 

administrativa, endarrerit pels dos anys de pandèmia, 

l'Ajuntament va comprar l'estiu de 2022 l'h istòric edifici de 

la Cooperativa Agrícola d'Ulldecona, catalogat com a Bé 

Cultura l d'Interès Local, per va lor de 500.453 euros. La 

compra afect a dos immobles, un és l'edifici pròpiament, i 

l'altre un magatzem amb terreny adjunt. El finançament ha 

estat possible per l'aportació de fons propis de 

l'Ajuntament i d'una subvenció de la Diputació de 

Tarragona per va lor de 300.000 euros d ins del Pla d'Acció 

Municipa l. 
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L'alcaldessa Núria Ventura, destaca la 

importància de l'operació perquè tot i el 

canvi d'ús, l'edifici serà de titularitat públ ica 

conservant la seva essència. La voluntat del 

govern municipal és ubicar-hi l'Escola 

Municipal de Música, en constant 

creixement tant pel que fa als i les alumnes 

inscrits, com al professorat contractat i els 

estudis impartits. D'aquesta manera es 

dignificarà els espais destinats a 

l'aprenentatge musical i s'ampliaria la xarxa 

d'equipaments educati us i cultura ls per 

sumar-hi més serveis. 

Per la seva banda, la Cooperativa traslladarà 

les dependències a altres espais de la seva 

propietat, sense haver de fer cap nova 

adquisició, permetent retornar els d ipòsits 

de la secció de crèdit i eliminant 

l'endeutament. 

Augment de la 
plantilla de la 
policia local i 
vehicles nous 
En el present mandat s'ha 

ampliat la plantilla de la policia 

local, amb 6 processos de 

selecció, als que s'han presentat 

més de 250 persones. 

Actualment, la plantilla la formen 

12 agents, 1 caporal i 1 inspector. 

A més, fa poques setmanes s'ha 

dotat al cos d'un nou vehicle que 

facilitarà les seues tasques 

professionals i donarà un mi llor 

servei a la ciutadania. 



Escoltem el teixit productiu i industrial -~· · 
Després de superar la pandèmia, un 

període extremadament complicat i difíci l 

per a tot el teixit productiu i industrial, el 

darrer any i mig hem estat recorrent 

empreses del nostre poble per tal que ens 

poguessin traslladar les seves inquietuds, 

necessitats i preocupacions. Hem 

comprovat de primera mà com moltes han 

optat per l'especialització i pel 

desenvolupament tecnològic com a 

mesures principals per ser competitives en 

cadascun dels sectors econòmics d ins un 

món global: tant en e l sector primari, com 

en el sector químic, la robòtica, la fusta i el 

moble, el tèxt il o la nova economia verda. 
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Polígon Valldepins, motor econòmic 
per Toni Pascual. Tinent d'alcaldia de l'Ajuntament d 'Ulldecona. 

Prompte farà quatre anys que 

gràcies a la vostra confiança ens 

vam fer cà rrec del govern 

municipal, adquirint un 

compromís ètic, amb rigor i 

serietat en les funcions de 

representació d 'Ulldecona i 

barris. Ens vam comprometre a 

formar un govern cohesionat, 

lleial, fort, resolutiu i amb 

responsabilitat al servei de tot e l 

poble. Personalment estic molt 

satisfet del resultat aconseguit. 

Les accions de govern les podria 

diferenciar en les urgents i les 

importants. Les urgents són totes 

les que comporten el dia a d ia, i 

les importants són les que 

marquen el projecte de poble 

q ue volem : gestió municipal de 

la Residència, adquisició de 

l'edifici de la Cooperativa, 

serveis públics de qualitat, 

sostenibilitat i eficiència 

energètica . .. i també e l suport a 

les empreses o les subvencions 

per a la creació d'ocupació, nous 

autònoms i comerç. 

El polígon Valldepins és el motor 

econòmic del nostre poble i el 

t reba ll conjunt i continuat amb 

les diverses indústries ens ha 

permès donar resposta a les 

seves necessitats, garantint la 

seva permanència al poble i 

t reballant futurs proj ectes 

d'ampliació. Prèviament a la 

pandèmia, a causa de la tensió 

política a Cata lunya, moltes 

empreses van traslladar la seu 

social a altres punts de l'estat i 

ara ens ha tocat treballar de 

valent des de l'Ajuntament 

perquè tornin. 

Així, amb recursos propis, hem 

habilitat dues zones 

d'aparcament de gran capacitat 

per descongestionar i so lucionar 

la problemàtica del t rànsit i hem 

iniciat els treballs d'estudi de la 

nova circulació i senya lització. 

Hem construït una via alternativa 

d'evacuació per possib les noves 

emergències, hem acabat la 

renovació de 73 fanals LED de 

tot l'enllumenat públic, hem 

intensificat les tasques de poda 

dels 86 arbres que hi ha per 

consolidar la seguretat tant en la 

circu lació com dins els recintes 

de les empreses i ara 

instal·larem un conjunt modular 

d'alumini a l'ent rada del polígon 

amb directori indicatiu de totes 

les indústries, en un treball 

conjunt amb l'Associació 

d'Empresaris d'Ulldecona. 

A part d'aquestes actuacions 

executades, hi ha projectes 

primordials on ens ca l el 

finançament d 'altres 

administracions. Seguim i 

seguirem trebal lant per 

aconseguir-lo si ens torneu a 

donar la vostra confiança . 


